

SECRET

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

No. 019

SECRET/237/Add.7

8 août 1978

Original: anglais

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:4

Liste XXIV - Finlande

Addendum

La Mission permanente de la Finlande a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, en date du 1er août 1978.

J'ai l'honneur d'appeler votre attention sur les documents SECRET/237 et Addenda et de vous informer que les résultats des négociations menées au titre de l'article XXVIII:4 avec la Finlande ont été mis en oeuvre à compter du 1er août 1978, les procédures parlementaires requises ayant été accomplies.

La liste XXIV - Finlande, modifiée, sera soumise en temps utile aux Parties Contractantes, conformément à la procédure de certification.

./.

SECRET

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

No. 019
SECRET/237/Add.7
8 August 1978

Original: English

ARTICLE XXVIII:4 NEGOTIATIONS

Schedule XXIV - Finland

Addendum

The following communication, dated 1 August 1978, has been received from the Permanent Mission of Finland.

With reference to documents SECRET/237 and Addenda, concerning the Finnish Article XXVIII:4 - negotiations, I have the honour to inform you that the results of the negotiations were implemented as of 1 August 1978, the necessary parliamentary procedures having been completed.

Schedule Finland - XXIV, as amended, will be submitted in due course to the Contracting Parties in accordance with the certification procedure.